
Sent: Monday, July 11, 2022 12:29 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Нови промени 

 

Уважаеми дами и господа,служители на Столична голяма община, 

Протестирам срещу готвените промени касаещи превозните документи на 
градския транспорт. 

Видно е,че промените ще намалят най-малко наполовина приходите на 
градския транспорт,защото вместо да платят два билета по един и шейсет 
на стойност три и двайсет,сега софиянци ще заплащат само по един билет 
по един и шейсет.Това означаваче ще са нужни огромни средства за 
дофинансиране на компанията,тъй като приходите и ще намалеят 
наполовина. И кой ще плати тази огромна сметка???Отново ние,които не 
живеем в София И КОИТО НЕ ПОЛЗВАМЕ ГРАДСКИЯ ТРАНСПОРТ. Това 
честно ли е? Справедливо ли е?Ние,които не ползваме вашия транспорт,да 
плащаме за него,само защото сте решили да намалите цените наполовина. 
А дали въобще  общината ще се съгласи да плати увеличения двоен 
дефицит след влизането в сила на промените? 

  

С уважение: Пламен Тимнев 
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